
John Guillermin
(instruktør):
’Jeg ønskede at 
fortælle en historie 
om en 13 meter høj 
menneskeabe, der 
i vor tid, i midten 
af en jungle, for
elsker sig i en ung 
pige. Det er en 
romantisk kærlig
hedshistorie. Den 
er så klassisk:
En kærlighed, der 
er dømt til under
gang. Men dømt 
kun for mig, håber 
jeg, ikke for 
publikum’.

Robert Evans
(producer):
’Jeg er en større 
stjerne på grund af 
hvad jeg nu fore
tager mig end jeg 
var som skuespiller 
-  og jeg fore
trækker at forblive 
sådan, og udmærke 
mig i hvad jeg 
foretager mig’.

film fra
»Maratl 
»Det gs 
»King H

Dino de Laurentiis
(producer):
’Da jeg besluttede 
at lave »King 
Kong«, var det 
eneste jeg havde 
i hovedet at lave 
noget helt enestå
ende -  at prøve 
at lave noget, der 
var ren film. Med 
ren film mener jeg 
ren fantasi, opfind
somhed -  og det 
er virkelig, hvad 
»Kong« er. Publi
kum ønsker at 
drømme. De ønsker 
at holde op med 
at tænke på de 
problemer, de har 
haft dagen lang.
De ønsker bare at 
se en film og 
slappe af -  og 
»Kong« tilfreds
stiller det krav 
virkelig godt’.

John Schleisinger

Richard Lester
(instruktør):
’Lad mig slå det 
fast med det sam
me: jeg ved ikke 
ret meget om film. 
Jeg gik aldrig i 
biografen som 
dreng ... Jeg har 
heller ikke arbejdet 
for andre inden for 
branchen ... Jeg 
arbejder på min 
personlige, primi
tive måde, den kan 
være god eller 
dårlig, men det er 
den eneste, jeg 
kender’.
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